
Van: Bert Doedens 

Verzonden: maandag 22 juli 2019 

Aan: Patricia van der Kammen 

Onderwerp: RE: Memo gedeputeerde over songfestival 

 

Geachte mevrouw Van der Kammen,  

U had van mij nog een antwoord te goed op uw tweede vraag.  

 

Antwoord: 

Conform de Algemene subsidieverordening Noord-Brabant (ASV) zijn GS bevoegd om alle besluiten te 

nemen die rondom het subsidieverleningsproces nodig zijn. Deze kunnen in de praktijk ook verder reiken 

dan het huidig begrotingsjaar, zolang het een bijdrage betreft ter uitvoering van vigerend, door PS 

vastgesteld beleid (middels de beleidskaders), en de middelen beschikbaar zijn binnen de bestaande 

meerjarenraming wordt hiervoor niet expliciet, vooraf aan PS, een besluit gevraagd. Ter aanvullende 

informatie: Alle verleende begrotingssubsidies worden overigens opgenomen in de lijst van subsidies die 

bij de P&C documenten (BURAP, Begroting, Slotwijziging) wordt gevoegd, zodat PS een compleet beeld 

heeft van de verstrekte subsidies. 

 

 

Met vriendelijke groet,  

 

Bert Doedens| Programmamanager Cultuur en Sport | 

 

 

 

Van: Patricia van der Kammen 

Verzonden: woensdag 17 juli 2019 

Aan: STATENGRIFFIE 

Onderwerp: Re: Memo gedeputeerde over songfestival 

 

Beste Miriam,  

de vraag is nog steeds niet beantwoord helaas. 

Op basis waarvan, op basis van welk mandaat, kan GS nu al middelen ‘ uitgeven’ terwijl PS daar nog 
geen akkoord voor heeft gegeven? 

Ik zou de beantwoording toch wel graag willen, los van het feit dat den bosch het niet gaat worden. 

 

Alvast zeer. Bedankt. 

 

Groet, Patricia 
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